

## Protokoll från styrelsemöte F03–VT23

I ledningscentralen kl. 17.15 tisdagen den 21:e februari 2023

### § 1 P.F.M.Ö.

Styrelsepreses Samuel Eklund förklarade mötet öppnat 17.15.

### § 2 Närvaro

<b>Samuel Eklund</b>	Rasmus Sobel	Edvin Ahlström
<b>Hanna Areskoug</b>	Christopher Moniz t.o.m §11	Neha Misra fr.o.m §9 t.o.m §12
<b>Hjalmar Mårtensson</b>	Axel Orrhede	Gautam Sridhar fr.o.m §9 t.o.m §12
<b>Aron Allen</b>	Samuel Berggren	Teodor Westholm fr.o.m §11 t.o.m §13
<b>Lisa Fredriksson</b>	Emil Svensson	
<b>Svante Sandblom</b>	Gustav Sjövall	
<b>Sofie Wigren</b>	Rebecka Jungåker	

### § 3 Adjungeringar

Alla som skrivits upp på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelseledamöter adjungerades.

### § 4 Val av justerare

Ordförande Hjalmar Mårtensson utsågs att, jämte styrelsepreses Samuel Eklund, justera protokollet.

### § 5 Godkännande av dagordning

Styrelsepreses Samuel Eklund föredrog dagordningen och berättade att handlingarna mejlats ut i måndags.

Styrelsen beslutade

*att* godkänna dagordningen som den låg.

### § 6 Meddelanden

Generalsekreterare Rasmus Sobel meddelade att ValFM på kåren har öppnat. Mer information finns i kärnytt eller på hemsidan.

### § 7 Rapporter

Ingen närvarande hade något att rapportera.

§ 8 Arbetsgruppsrapporter och redovisning

Tillsatt	Arbetsgrupp	Samman kallande	Redovisning
F05-VT22	Arbetsgrupp för web2.0	Cajsa Thulin	F03-VT23

**Arbetsgrupp för web2.0**

Spindelförman Cajsa Thulin närvarande ej på mötet. Vice ordförande Aron Allen berättade att hon närvarade på nämndmötet veckan innan där hon berättade att de nya spindelmännen endast lär sig den nya hemsidan samt att inga större förändringar kommer göras på den gamla hemsidan utan att det kommer på den nya.

Styrelsen beslutade

- att* godkänna redovisningen
- att* sätta nästa redovisningsdatum till F04-VT23.

§ 9 Andra läsningen: Motion angående redaktionella ändringar

Vice ordförande Aron föredrog motionen enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

- att* enhälligt bifalla motionen enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

- att* sätta vice ordförande Aron Allen till beslutuppföljningsansvarig med redovisning F06-VT23.

§ 10 Nomineringar merchansvarig

Prylmästare Rebecka Jungåker föredrog motionen enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

- att* välja in
    - Axel Orrhede F21
    - Axel Ahlqvist F22
    - Ville Papic n21
- till Merchansvarig för 2023.

§ 11 Motion angående inköp av carrom board

Samvetsmästare Christopher Moniz föredrog motionen enligt handlingarna. Motionärerna arrangerade ett cykel där de förklarade varför sektionen borde köpa in ett carrom board. Mötet visade sin uppskattning till cyklet med fnitter och applåder.

Efter cyklet undrade mötet om det finns plats för att förvarade spelet. Motionärerna svarade att det inte är så stort och därför inte bör var något problem. Styrelse diskuterade sedan om det fanns pengar till att köpa in spelet vilket de kom fram till att det fanns.

Styrelsen beslutade

*att* bifalla motionen enligt handlingarna.

Motionärerna bjöd därefter mötet på hemgjord indisk glass för att fira.

## § 12 Nominering till nyckelpiga

Cafémästare Teodor Westholm föredrog motionen enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

*att* välja in Gautam Sridhar, MLSC22, till nyckelpiga för LP3 2023.

## § 13 Motion angående entledigande av bakis

Cafémästare Teodor Westholm föredrog motionen enligt handlingarna.

Styrelsepreses Samuel Eklund sade att han heller inte hade velat vara bakis. Mötet skrattade. Därefter förtydligade han sitt påstående med att förklara att han menade bakis som i bakfull...

Styrelsen beslutade

*att* entlediga Axel Bergenfeldt från posten bakis.

## § 14 Beslutsuppföljning

Taget	Beslut	Ansvarig	Redovisning
F04-HT22	Motion angående inköp av verktyg till medaljkommittéen	Hjalmar Mårtensson	F03-VT23
F07-HT22	Motion gällande tillägg om Unga Forskare i Riktlinjer för hantering av personuppgifter	Svante Sandblom	F03-VT23
F02-VT23	Motion angående ändring av access för hållbarhetssamordnaren	Sofie Wigren	F03-VT23
F02-VT23	Motion angående att ändra namn på Riktlinjer för F-bilen	Sofie Wigren	F03-VT23
F02-VT23	Motion angående inköp av backvagnar	Lisa Fredriksson	F03-VT23
F02-VT23	Motion angående inköp av nytt pingisbord	Sofie Wigren	F03-VT23
F02-VT23	Motion angående redaktionella ändringar	Aron Allen	F06-VT23

### Motion angående inköp av verktyg till medaljkommittéen

Ordförande Hjalmar Mårtensson meddelade att det ännu är lite oklart gällande verktygen. Betsällningen gjordes på Carl Boklunds privata mejl när han var sektionshärold och därför har nuvarande sektionshärold Erik Thylefors inte så mycket information om det. Om verktygen inte kommit innan nästa styrelsemöte ska Carl Boklund försöka avbeställa beställningen och då få tillbaka pengarna, vilket bör funka då beställningen ej skickats ännu.

Styrelsen beslutade

*att* godkänna redovisningen

*att* sätta nästa redovisningsdatum till F04-VT23.

**Motion gällande tillägg om Unga Forskare i Riktlinjer för hantering av personuppgifter**

Styrelseledamot Svante Sandblom meddelade att det var gjort.

Styrelsen beslutade

*att* godkänna redovisningen

*att* lägga densamma till handlingarna.

**Motion angående ändring av access för hållbarhetssamordnaren**

Styrelseledamot Sofie Wigren meddelade att det var gjort.

Styrelsen beslutade

*att* godkänna redovisningen

*att* lägga densamma till handlingarna.

**Motion angående att ändra namn på Riktlinjer för F-bilen**

Styrelseledamot Sofie Wigren meddelade att det var gjort.

Styrelsen beslutade

*att* godkänna redovisningen

*att* lägga densamma till handlingarna.

**Motion angående inköp av backvagnar**

Styrelseledamot Lisa Fredriksson meddelade att det var gjort.

Styrelsen beslutade

*att* godkänna redovisningen

*att* lägga densamma till handlingarna.

**Motion angående inköp av nytt pingisbord**

Styrelseledamot Sofie Wigren meddelade att det var gjort. Köpet blev billigare på grund av att sektionen fick det gratis och att det endast var transporten som kostade.

Styrelsen beslutade

*att* godkänna redovisningen

*att* lägga densamma till handlingarna.

§ 15 Övrigt

Vice ordförande Aron Allen nominerades till att vara beslutsuppföljningsansvarig för §11 *Motion angående inköp av carrom board.*



Styrelsen beslutade att

*att* sätta vice ordförande Aron Allen till beslutsuppföljningsansvarig för §11 *Motion angående inköp av carrom board* med redovisningsdatum F04-VT23.

§ 16 Nästa möte

Styrelsen beslutade att sätta nästa styrelsemöte till tisdagen den 21:e mars 2023 klockan 17.15 i ledningscentralen.

§ 17 P.F.M.A.

Styrelsepreses Samuel Eklund förklarade mötet avslutat 17.41.

*I sektionstyrelsens tjänst,*

---

Samuel Eklund  
*Styrelsepreses*

---

Hanna Areskoug  
*Sekreterare*

---

Hjalmar Mårtensson  
*Justerare*

## Styrelsemöte F03–VT23

I Ledningscentralen,

tisdagen den 21:e februari kl 17.15

§ 1	P.F.M.Ö.			(Beslut)
§ 2	Närvaro			(Beslut)
§ 3	Adjungeringar			(Beslut)
§ 4	Val av justerare			(Beslut)
§ 5	Godkännande av dagordning			(Beslut)
§ 6	Meddelanden			(Information)
§ 7	Rapporter			(Information)
§ 8	Arbetsgruppsrapporter & redovisning			(Beslut)
	<u>Tillsatt</u>	<u>Arbetsgrupp</u>	<u>Sammanställande</u>	<u>Redovisning</u>
	F05–VT22	Arbetsgrupp för web2.0	Cajsa Thulin	F03–VT23
§ 9	Andra läsningen: Motion angående redaktionella ändringar			(Beslut)
§ 10	Nomineringar merchansvarig			(Beslut)
§ 11	Motion angående inköp av carrom board			(Beslut)
§ 12	Nominering till nyckelpiga			(Beslut)
§ 13	Motion angående entledigande av bakis			(Beslut)
§ 14	Beslutsuppföljning			(Beslut)

Taget	Beslut	Ansvarig	Redovisning
F04-HT22	Motion angående inköp av verktyg till medaljkommittéen	Hjalmar Mårtensson	F03-VT23
F07-HT22	Motion gällande tillägg om Unga Forskare i Riktlinjer för hantering av personuppgifter	Svante Sandblom	F03-VT23
F02-VT23	Motion angående ändring av access för hållbarhetssamordnare	Sofie Wigren	F03-VT23
F02-VT23	Motion angående att ändra namn på Riktlinjer för F-bilen	Sofie Wigren	F03-VT23
F02-VT23	Motion angående inköp av backvagnar	Lisa Fredriksson	F03-VT23
F02-VT23	Motion angående inköp av nytt pingisbord	Sofie Wigren	F03-VT23
F02-VT23	Motion angående redaktionella ändringar	Aron Allen	F06-VT23

§ 15	Övrigt	(Beslut)
§ 16	Nästa möte	(Beslut)
§ 17	P.F.M.A.	(Beslut)

- § 9 Andra läsningen: Motion angående redaktionella ändringar  
Vice ordförande Aron Allen skickade in bilaga 1.
- § 10 Nomineringar merchansvarig  
Prylmästare Rebecca Jungåker skickade in bilaga 2.
- § 11 Motion angående inköp av carrom board  
Samvetsmästare Christopher Moniz skickade in bilaga 3.
- § 12 Nominering till nyckelpiga  
Cafémästare Teodor Westholm skickade in bilaga 4.
- § 13 Motion angående entledigande av bakis  
Cafémästare Teodor Westholm skickade in bilaga 5.

*I sektionens tjänst,*

---

Samuel Eklund  
*Styrelsepreses 22/23*





## Motion

angående angående redaktionella ändringar

### Bakgrund

På förra mötet dunkade vi redaktionella stadgeändringar som måste dunkas igen.

### Yrkande

Jag yrkar därför

*att* i sektionens **Stadgar** under § 2.8 *Rättigheter* lägga till - efter *Närvaro*

*att* i sektionens **Stadgar** sätta paragrafrubriken under § 8.1 till *Tillvägagångssätt*

*I snyggare styrdokuments tjänst,*

---

Aron Allen  
Vice ordförande 2023



## Nomineringar till Merchansvarig Fyllnadsval

Prylmästeriet

På grund av att posten varit underbemannad har ett fyllnadsval utlysts. Nomineringsgruppen har utgått från intresse och vilja när vi bedömt de sökande. De nominerade har visat ett intresse och är motiverade till att designa merch och märken. Nomineringsgruppen nominerar därför

- Axel Orrhede F21
- Axel Ahlqvist F22
- Ville Papic n21

till Merchansvarig för 2023.

*I sektionens snygghets tjänst,*

---

Rebecca Jungåker  
Prylmästare 22/23

---

Emil Grunning  
Bilförman 22/23



F-sektionen inom TLTH  
Box 118  
221 00 Lund

ordf@fsektionen.se  
fsektionen.se

# Motion

## Allieviating Tensions Between Indian and Bengali Students

### Background

Dear Student Board Members,

We, the members of the F-guild, bring to your attention the importance of providing opportunities for intercultural engagement and relationship building between Indian and Bengali students. We believe that such opportunities can play a crucial role in reducing tensions and promoting understanding between these groups, and we therefore propose that the guild purchase a carrom board for this purpose.

Carrom is a popular indoor game in India and Bangladesh, and is enjoyed by people of all ages. It is a fast-paced and competitive game that requires skill and strategy, and is also a fun way to socialize and spend time with friends. By providing a carrom board for students to play, we hope to create a space where students from different cultural backgrounds can come together, engage in friendly competition, and build stronger relationships with each other by bonding over a common interest.

We believe that this initiative has the potential to bring students from different cultural backgrounds together and promote greater understanding and unity. Additionally, the carrom board will provide a fun and healthy activity for students to participate in during their free time.

In light of these considerations, we respectfully request that the board allocate 1500SEK for the purchase of a carrom board for the guild. We believe that this investment will have a positive impact on campus life and contribute to the overall well-being of our student community.

Thank you for your consideration of this proposal.

### Requests

We therefore request

*to* Allocate 1500SEK for the purchase of a Carrom board for the guild.



*In Service of the International Relations Between India and Bangladesh*

---

Christopher Moniz  
*Indian*

---

Gautam Sridhar  
*Also Indian*

---

Tejal Kumra  
*Yet Another Indian*

---

Neha Misra  
*would you know it, another Indian*

---

Samin Chowdhury  
*Bengali*

---

Marisa Wodrich  
*Worldmaster and Neutral Peacekeeping Mediator*



## Nomineringar till Nyckelpiga

Cafémästeriet

Cafémästeriet nominerar

- Gautam Sridhar, MLSC22

till nyckelpiga för LP3 2023.

*I Caféets tjänst,*

---

Teodor Westholm  
Cafémästare VT2023

---

Samin Ahmed Chowdhury  
Vice Cafémästare VT2023



F-sektionen inom TLTH  
Box 118  
221 00 Lund

ordf@fsektionen.se  
fsektionen.se

## Motion

angående entledigande av bakis

### Bakgrund

Axel Bergenfeldt vill inte vara bakis längre.

### Yrkande

Jag yrkar därför

*att* entlediga Axel Bergenfeldt från posten bakis.

*I caféets tjänst,*

---

Teodor Westholm  
*Cafémästare*

